
(08/2021) 

FORM 3BEC 

Notification of Change of Ownership of 
Conditionally Exempted Pressurized Equipment 

Date: 
To:    Boilers and Pressure Vessels Authority 

Boilers and Pressure Vessels Division 
Unit 01-02, 20/F, Millennium City 6 
392 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon 
[Tel: 3107 3456, Fax : 2517 6853, Email: BPVD@labour.gov.hk] 

Dear Sir / Madam, 

Boilers and Pressure Vessels Ordinance, Cap. 56 

I,                                                                          (owner’s name), hereby notify you that I 
am the new owner of the following conditionally exempted pressurized equipment as the result of the 
recent [   ]sale / [   ]hire or [   ]other ____________________ (please specify).  

Details of the equipment are as follows:- 

(a) Type of Equipment Exemption Certificate Number 

(b)  Business Registration No.: 

(c)  Owner’s address, telephone and fax numbers and address of the equipment installed: 

I understand that the above equipment will be exempted from the requirements of the captioned 
Ordinance provided that the conditions stipulated in the Exemption Certificate are complied with. 

Yours faithfully, 

Name & Signature of the Owner (with company chop)*Note2

Note1:   This notification shall take effect only when all the above information is completed. 
Note2:   Company chop must be stamped on the form unless one of the following conditions could be fulfilled:- 

(a) in the case of a company with only one director, the form should be signed by the director on the 
company’s behalf; or 
(b) in the case of a company with 2 or more directors, the form should be signed on the company’s 

behalf by — 
(i) the 2 directors or any 2 of the directors; or 
(ii) any of the directors and the company secretary of the company. 

[ ] Please tick where applicable 



(08/2021) 

表格 3BEC 

更改有條件豁免壓力器具的擁有權通知書 

日期 : 

致 : 九龍觀塘觀塘道 392 號 

創紀之城第六期 20 樓 01-02 室 

鍋爐及壓力容器科 

鍋爐及壓力容器監督 
[電話： 3107 3456，傳真：2517 6853，電郵：BPVD@labour.gov.hk] 

先生/女士： 

香港法例第  56 章鍋爐及壓力容器條例 

本人 ________________________________________ (擁有人姓名)，特此通知，由於最近 

[   ]出售 / [   ]出租 或 [   ]其它____________________ (請說明)，本人是以下有條件豁

免壓力器具的新擁有人。 

器具的詳情如下:- 

(a)     器具種類 豁免證明書編號 

(b)     商業登記號碼： 

(c)     擁有人地址、電話和傳真號碼及器具的裝置地點： 

本人明白在遵守豁免證明書上所列條件的前提下，以上器具可獲豁免標題條例

的要求。 

擁有人姓名及簽署 (連同公司印鑑)
* 註 2 

註 1：上述各項資料填妥後，本通知書才可生效。 

註 2：除以下情況下, 申請表上必須蓋上公司印鑑: 

(a) (如屬只有一名董事的公司) 由該董事代表該公司簽署申請表；或 
(b) (如屬有 2 名或多於 2 名董事的公司) 由以下人士代表該公司簽署申請表— 

(i)    該 2 名董事或任何 2 名該等董事；或 
(ii)   該公司的任何董事及該公司的公司秘書。 

[  ] 請於適用處加上「」號
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